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PROTOKÓŁ 

 z obrad I Sesji IX kadencji Rady Miasta 

Rawa Mazowiecka w dniu 6 maja 2024 r. 

 

Sesja Rady Miasta odbyła się w Sali widowiskowej Miejskiego Domu Kultury . 

Uczestniczyło 15 radnych.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: Burmistrz Piotr Irla, Sekretarz Miasta- Jolanta Wróblewska, 

Skarbnik Miasta- Jolanta Witczak,  Starosta Rawski Tomasz Góraj, ksiądz prałat Bogumił Karp, 

ksiądz Wojciech Adamczewski, ks. Konrad Świstak, przedstawiciele służb mundurowych, 

naczelnicy wydziałów Urzędu Miasta, kierownicy jednostek organizacyjnych miasta , prezesi 

spółek, radni wszystkich kadencji oraz przybyli mieszkańcy miasta. 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym obrady I sesji otworzył najstarszy wiekiem nowo 

wybrany radny Pan Tomasz Ryszard Gołka.  

Powitał zaproszonych gości, publiczność oraz radnych przybyłych na sesję.  

Poprosił wszystkich o powstanie i wydał komendę o wprowadzeniu sztandaru Miasta Rawa 

Mazowiecka.  

Następnie wszyscy na stojąco wysłuchali Hymnu Państwowego odegranego przez Orkiestrę 

OSP Rawa Mazowiecka.  

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Agnieszka Bienias wręczyła nowo 

wybranym radnym zaświadczenia o wyborze.  

Następnie wszyscy na stojąco wysłuchali hejnału Miasta Rawa Mazowiecka odegranego przez 

hejnalistę z Orkiestry OSP Rawa Mazowiecka. 

Następnie radny senior przedstawił treść ślubowania radnych. 

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej , ślubuję obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie , mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców””. 

„Tak mi dopomóż Bóg” .  

Radni wysłuchali treści roty na stojąco.  

Po odczytaniu roty  ślubowania wywoływani kolejno radni ( według listy ułożonej 

alfabetycznie) powstając wypowiadali słowo „Ślubuje”, dodając słowa: „Taki mi dopomóż 

Bóg”.  
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Następnie radny senior poprosił wszystkich nowo wybranych radnych o potwierdzenie 

kworum na urządzeniu elektronicznym. 

Stwierdził obecność 15 radnych, w związku z powyższym uchwały podejmowane na 

dzisiejszej sesją będą prawomocne.  

Następnie przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad I sesji zaproponowany przez 

Komisarza Wyborczego. 

1. Otwarcie sesji 

2. Złożenie ślubowania przez radnych. 

3. Wybór Przewodniczące Rady Miasta Rawa Mazowiecka. 

4. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od radnego seniora. 

5. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rawa Mazowiecka. 

6. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta Rawa Mazowiecka. 

7. Powołanie stałych komisji Rady Miasta Rawa Mazowiecka. 

8. Powołanie składów osobowych komisji Rady Miasta Rawa Mazowiecka. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Radny senior zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Radny Sławomir Stefaniak zaproponował aby zdjąć z porządku obrad punkt 7 dotyczący 

powołania stałych komisji Rady Miasta Rawa Mazowiecka.  

Uzasadnił to tym ,że takie komisje są już zapisane w statucie Miasta Rawa Mazowiecka i nie 

ma sensu tego powielać. 

Ponadto radny Sławomir Stefaniak zaproponował aby wprowadzić do porządku obrad dwa 

punkty: 

• Określenie liczebności i przedmiotu działania stałych komisji Rady Miasta Rawa 

Mazowiecka. 

• Wybór przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Swoją decyzję uzasadnił tym , że statut Miasta Rawa Mazowiecka wymaga aby takie kwestie 

zostały uregulowane uchwałami Rady Miasta.  

Radny Senior poddał pod głosowanie propozycje dotyczącą zdjęcia z porządku obrad punktu 

dotyczącego powołania stałych komisji Rady Miasta Rawa Mazowiecka.  

Za zdjęciem z porządku obrad opowiedziało się 15 radnych, przeciw -0 , wstrzymujących-0. 

Radny senior poddał pod głosowanie propozycje wprowadzenia do porządku obrad punktu 

dotyczącego określenia liczebności i przedmiotu działania stałych komisji Rady Miasta Rawa 

Mazowiecka. 
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Za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad opowiedziało się 15 radnych, przeciw-0 , 

wstrzymujących-0. Punkt ten wszedł do porządku obrad jako punkt 7. 

Radny senior poddał pod głosowanie propozycje wprowadzenia do porządku obrad punktu 

dotyczącego wyboru  przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad opowiedziało się 15 radnych, przeciw-0 , 

wstrzymujących-0. Punkt ten wszedł do porządku obrad jako punkt 9. 

Wykaz wszystkich glosowań w załączeniu do protokołu.  

Następnie radny senior przedstawił porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez radnych. 

3. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Rawa Mazowiecka. 

4. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 

5. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rawa Mazowiecka. 

6. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta. 

7. Określenie liczebności i przedmiotu działania stałych komisji Rady Miasta.  

8. Powołanie składów osobowych komisji Rady Miasta Rawa Mazowiecka.  

9. Wybór przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3 Wybór Przewodniczącego Rady Miasta. 

Zgodnie z art. 19 ustawy o samorządzie gminnym wybór ten odbywa się w głosowaniu 

tajnym. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na stanowisko 

Przewodniczącej Rady Miasta.  

 

Radny Daniel Łaski zgłosił kandydaturę Pani Grażyny Dębskiej. Swoją propozycje uzasadnił 

tym, że ma ona wieloletnie doświadczenie samorządowe i jest osobą apolityczną.  

Radny senior zapytał czy są inne kandydatury na to stanowisko. 

Innych kandydatur nie było.  

Radny senior zapytał Panią Grażynę Dębską czy wyraża zgodę na objęcie funkcji 

Przewodniczącej Rady Miasta. 

Radna Grażyna Dębska wyraziła zgodę na objecie tego stanowiska. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że teraz radni będą głosować elektronicznie w tajnym 

głosowaniu nad wyborem Pani Grażyny Dębskiej na Przewodniczącą Rady Miasta. 

Radny senior stwierdził, że na stanowisko Przewodniczącego Rady Miasta została wybrana 

radna Grażyna Dębska. Za wyborem głosowało 15 radnych. 

Radny senior przedstawił treść projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Miasta.   
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Ad. 4 Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 

Radny senior pogratulował Pani Grażynie Dębskiej wyboru na funkcję Przewodniczącej Rady 

Miasta i życzył owocnej pracy. Następnie zaprosił ją do stołu prezydialnego i poprosił o 

dalsze prowadzenie obrad. Przekazał także na jej ręce insygnia władzy.  

Pani Grażyna Dębska podziękowała za obdarzenie ją takim zaufaniem i powierzenie tak 

ważnego stanowiska. Powiedziała, że będzie starała się rzetelnie i sumiennie wypełniać 

swoje obowiązki. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska  przedstawiła kolejny punkt obrad. 

 

Ad. 5 Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rawa Mazowiecka. 

 

Zgodnie z art. 19 ustawy o samorządzie gminnym wybór ten odbywa się w głosowaniu 

tajnym. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zwróciła się do radnych o zgłaszanie 

propozycji na wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

Radny Tomasz Gołka zgłosił na to stanowisko radną Celinę Szczur. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zapytała czy są jeszcze inne kandydatury.  

Innych propozycji nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zapytała radną Celinę Szczur czy wyraża 

zgodę na objecie funkcji wiceprzewodniczącej Rady Miasta. 

Radna Celina Szczur wyraziła zgodę na objęcie tej funkcji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska poinformowała ,że teraz radni w głosowaniu 

tajnym za pomocą systemu elektronicznego będą głosować nad wyborem radnej Celiny 

Szczur na funkcję wiceprzewodniczącej Rady Miasta. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska  stwierdziła, że w wyniku głosowania tajnego 

na funkcję wiceprzewodniczącej Rady Miasta została wybrana radna Celina Szczur. 

Za jej wyborem głosowało 15 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zaprosiła radną Celinę Szczur do stołu 

prezydialnego i  pogratulowała jej objęcia stanowiska. 

Radna Celina Szczur podziękowała za obdarzone zaufanie i obiecała , że postara się go nie 

zawieść. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała treść projektu uchwały w sprawie 

wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska przeszła do następnego punktu 

obrad. 
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Ad. 6 Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta. 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Agnieszka Bienias wręczyła nowo wybranemu 

Burmistrzowi zaświadczenie o wyborze na sto stanowisko.  

 

Burmistrz Miasta przed przystąpieniem do wykonywania funkcji złożył wobec rady 

ślubowanie o następującej treści: 

 

„ Obejmując urząd burmistrza miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 

publicznego i pomyślności mieszkańców miasta”. 

„ Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska stwierdziła , że od tej chwili Pan Piotr Irla jest 

Burmistrzem Miasta Rawa Mazowiecka. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska złożyła serdeczne gratulacje w imieniu 

własnym i wszystkich radnych z okazji objęcia funkcji burmistrza. Życzyła wielu sukcesów, 

cierpliwości i realizacji celów. Przekazała także na ręce nowego burmistrza insygnia władzy.  

 

Po złożeniu ślubowania Burmistrz Miasta Piotr Irla wygłosił swoje expose.  

Powiedział m.in.: 

„ Z woli rawian wyrażonej w demokratycznych wyborach przyszło mi dzisiaj objąć na kolejną 

kadencję urząd Burmistrza Rawy Mazowieckiej.  

Jest dla mnie niezmiernym zaszczytem, że obdarzyliście mnie Państwo zaufaniem i 

wybraliście na kolejną pięcioletnią kadencję.  

W ostatnich latach nie było łatwo - mieliśmy utrudnienia związane z rewitalizacją, 

pandemią koronawirusa, wojną w Ukrainie i szalejącą inflacją. 

W wyborach 7 kwietnia oddaliście Państwo na mnie 3810 głosów, co stanowi 56,6% 

wszystkich oddanych głosów i sprawiło, że zostałem wybrany w pierwszej turze głosowania. 

Cieszy mnie również fakt, że kandydaci na radnych startujący z mojego komitetu 

wyborczego uzyskali łącznie 3495 głosów, co przełożyło się na czternaście mandatów w 

piętnastoosobowej radzie miasta. Jest to historyczny wynik i wyraźny znak silnego poparcia 

dla naszej wspólnej wizji rozwoju Rawy Mazowieckiej.  

Ta wyjątkowa większość w radzie miasta stanowi gwarancję bezpieczeństwa i stabilności, 

które są niezbędne do podejmowania kluczowych decyzji. Jestem pewien, że całe 15 osób 

będzie w aktywny sposób pracować dla dobra naszego miasta. 

 Dziękuję Państwu za zaufanie jakim mnie obdarzyliście i jednocześnie zapewniam,  tak, 

jak do tej pory, z wielkim entuzjazmem i zaangażowaniem będę wykonywał pracę, dążąc do 

tego, aby w naszym fajnym mieście żyło się jeszcze lepiej.   
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 Przede mną, a raczej przed nami, kolejne pięć lat wytężonej pracy. Pracy do której nie 

muszę się przygotowywać, bo ją znam. Wiem, na jakim etapie realizacji są poszczególne 

zadania, co trzeba najpilniej zrobić, jakie rozmowy przeprowadzić. To jest wielka zaleta drugiej 

kadencji – burmistrz po prostu realizuje dalej, to co robił do tej pory. Nie ma niepotrzebnej 

przerwy na wdrożenie się do pracy.   

Od dzisiaj zaczynam pracę jako Burmistrz Rawy Mazowieckiej w kolejnej kadencji.  

Moim zastępcą będzie nadal Artur Piotrowski, bo jak mówi stare powiedzenie „nie 

zmienia się koni podczas przeprawy przez rzekę”. Wybrałem go, ponieważ jest człowiekiem 

pracowitym, posiadającym dużą wiedzę, odpowiednie umiejętności i wykształcenie do 

pełnienia tej funkcji.  

Wspólnie z zastępcą, przy pomocy pracowników urzędu miasta oraz miejskich 

jednostek organizacyjnych zadbamy, aby realizowane były wszystkie cele stawiane 

samorządowi.  

W nadchodzącej kadencji dużym wyzwaniem nadal będzie oświata. Nasze rawskie 

szkoły są dobre, a potwierdzeniem tego są wyniki egzaminów zewnętrznych.  To zasługa naszej 

zdolnej młodzieży, ale i nauczycieli pracujących z powołania i z pasją. Niewystarczająca 

wielkość subwencji oświatowej sprawia, że finansowanie szkół musi być uzupełniane ze 

środków budżetu miasta.Do tego dochodzi potrzeba modernizacji obiektów szkolnych – 

zarówno edukacyjnych jak i sportowych. 

Chciałbym, aby Rawa nie była nudnym miastem, lecz żyła kulturą, śpiewem, muzyką, 

zabawą, rekreacją, sportem. Do naszej dyspozycji mamy wiele miejsc, które doskonale nadają 

się do takiej aktywności. Mamy Miejski Dom Kultury, Bibliotekę Miejską, Muzeum Ziemi 

Rawskiej, Ośrodek Sportu i Rekreacji, których zadaniem jest stworzenie atrakcyjnej oferty 

kulturalnej oraz sportowej, w której każdy znajdzie coś dla siebie.  

Rawę zamieszkuje blisko 22% mieszkańców w wieku powyżej 65 lat. Sytuacja życiowa, 

potrzeby i oczekiwania starszych rawian są różne. Wsłuchując się w ich głosy będę wspierał 

działalności klubów seniora i stowarzyszeń zrzeszających seniorów, a także rozwój placówek 

wspomagających osoby w podeszłym wieku i z niepełnosprawnościami. Deklaruję czynną 

współpracę z tą grupą społeczną 

Bezpieczeństwo to priorytet, dlatego w mijającej kadencji podjęliśmy kilka decyzji o wsparciu 

służb ratunkowych.  

Przed nami nowe wyzwania: 

- wzmocnienie zadań obrony cywilnej i podjęcie działań w celu budowy schronów na 

osiedlach wielorodzinnych na wypadek wojny; 

- budowa cmentarza komunalnego w nowej lokalizacji; 

- kontynuacja zadań związanych z poprawą bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych;  

- umocnienie brzegów zalewu i ich stały monitoring; 

to najważniejsze zadania w zakresie bezpieczeństwa. 
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Rawa to bardzo przyjazne miasto nie tylko do mieszkania, ale i do prowadzenia działalności 

gospodarczej.  Położenie w centrum kraju przy drodze ekspresowej daje możliwości ściągnięcia 

inwestorów.  

Aby chcieli tu przyjść i wybudować swoje zakłady należy spełnić kilka podstawowych 

warunków: 

• przygotować kompleksowo tereny inwestycyjne; 

• przygotować spójną ofertę inwestycyjną; 

• prowadzić aktywne działania promujące poprzez odpowiedni marketing. 

 

Priorytetowo traktuję konieczność usprawnienia komunikacji w mieście, która została 

przyblokowana w skutek przebudowy układu komunikacyjnego w strefie zrewitalizowanej, w 

skutek rozwoju stref usług i przemysłu, a także dynamicznie wzrastającej liczby pojazdów. 

Najważniejsza w tej sytuacji jest budowa rond na skrzyżowaniu ul. Zamkowa Wola z ul. Targową 

oraz na skrzyżowaniu ul. Zamkowa Wola z Opoczyńską i Aleksandrówka.  

Istotnym zagadnieniem jest także rawskie mieszkalnictwo. Moja koncepcja na rozwój 

mieszkalnictwa w naszym mieście opiera się w dużej mierze na budownictwie komunalnym na 

wynajem, spółdzielczym oraz deweloperskim. 

Posiadamy niezbędne miejskie działki, a miejska spółka Rawskie Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego w mijającej kadencji odzyskała płynność finansową.  

Dość dużym wyzwaniem będzie inwestycja łączenia zalewów, która z jednej strony 

zwiększy retencyjność zbiornika, a z drugiej poprawi atrakcyjność rekreacyjną tej części miasta.  

W tym przypadku posiadamy już projekt i procedujemy postępowanie środowiskowe. 

Na koniec Burmistrz Miasta w swoim wystąpieniu dodał, że nadal będzie czynił wszelkie 

starania aby w naszym mieście żyło się lepiej i wygodniej. 

 

Expose w załączeniu do protokołu. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska poprosiła wszystkich o powstanie i 

wydała komendę o wyprowadzeniu sztandaru Miasta Rawa Mazowiecka. 

 

 Burmistrz Miasta Piotr Irla przyjął gratulacje od radnych, zaproszonych gości, dyrektorów 

jednostek organizacyjnych miasta oraz mieszkańców miasta. 

 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady Miasta zarządziła 20 minut przerwy. 

 

Po przerwie odbyło się procedowanie dalszych punktów  z porządku obrad. 
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Ad. 7 Określenie liczebności i przedmiotu działania stałych komisji Rady Miasta.  

Zgodnie ze statutem Miasta Rawa Mazowiecka zakres działania oraz liczebność komisji 

określa rada Miasta w drodze uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała treść uchwały nr I/3/24 w sprawie 

określenia liczebności i przedmiotu działania stałych komisji Rady Miasta.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska  poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

określenia liczebności i przedmiotu działania stałych komisji Rady Miasta.  

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 15 radnych, za-

15, przeciw-0, wstrzymujący-0.  

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 Powołanie składów osobowych komisji Rady Miasta Rawa Mazowiecka.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska poinformowała, że radni zgłosili swoje 

kandydatury do pracy w komisjach. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska przedstawiła proponowane składy komisji: 

 

1. Komisja Rewizyjna 

Daniel Łaski - członek 

Włodzimierz Zimecki - członek 

Tomasz Gołka - członek 

Joanna Walendzik - członek  

Sławomir Stefaniak - członek 

Małgorzata Jastrząbek - członek 

 

 2. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Tomasz Kraćkowski - członek 

Tomasz Gołka - członek 

Katarzyna Kitlińska - członek  

Dorota Bakalarska - członek 

Bartłomiej Kosiacki - członek 

  

3. Komisja Budżetu 

Sławomir Stefaniak - członek  

Bartłomiej Kosiacki - członek                           

Grażyna Dębska - członek                           

Jerzy Włodarski - członek 
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Dorota Bakalarska - członek                      

 

4. Komisja Oświaty 

Celina Szczur -członek  

Dariusz Antosik - członek 

Katarzyna Kitlińska -członek 

Daniel Łaski - członek 

Małgorzata Jastrząbek - członek 

 

5. Komisja Komunalna 

Tomasz Gołka - członek 

Krzysztof Chałupka - członek 

Katarzyna Kitlińska - członek 

Jerzy Włodarski - członek 

Dariusz Antosik - członek 

 

6. Komisja Prawa i Porządku Publicznego 

Krzysztof Chałupka - członek 

Włodzimierz Zimecki - członek 

Dorota Bakalarska - członek 

Joanna Walendzik - członek 

Tomasz Kraćkowski - członek 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zapytała czy są uwagi do składów komisji. 

Uwag nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała treść projektu uchwały nr I/4/24 w 

sprawie składów osobowych komisji Rady Miasta Rawa Mazowiecka.  

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 15 radnych, za-

15, przeciw-0, wstrzymujący-0. 

Wykaz imienny głosowania w załączeniu do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska poinformowała, że pierwsze posiedzenia 

komisji zwoła ona. Na nich członkowie komisji wybiorą swoich przewodniczących i opracują 

plany pracy.  

 

Ad. 9 Wybór przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska poinformowała że zgodnie ze statutem 

Miasta Rawa Mazowiecka wybór przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i petycji 

odbywa się w drodze uchwały i jest to normalne głosowanie.  
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Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zwróciła się do radnych o zgłaszanie 

kandydatur na to stanowisko. 

Radna Katarzyna Kitlińska zaproponowała na stanowisko Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Panią Dorotę Bakalarską.  

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zapytała radną Dorotę Bakalarską czy wyraża 

zgodę na objęcie tej funkcji. 

Radna Dorota Bakalarska wyraziła zgodę.  

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała projekt uchwały nr I/5/24 w 

sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 15 radnych, za-

15, przeciw-0, wstrzymujący-0. 

Wykaz imienny głosowania w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 10 Zakończenie obrad. 

 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zakończyła obrady I sesji Rady 

Miasta Rawa Mazowiecka IX kadencji. 

Sesja trwała od 15-17.10. 

 

Protokół sporządziła: Katarzyna Madej   

 

 

 

 

 

 


		2024-05-21T12:56:04+0200




